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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kívánják kivonni a forgalomból a 2,4-D 
hatóanyagú növényvédő szereket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A  2,4-D  az  egyik  legszélesebb  körben  használt  általános  növényvédő  szer.  A  Népszavában
nemrégiben arról tudósított, hogy egy új, reprezentatív, az USA-ra kiterjedő tanulmány szerint ma
már  három amerikai  emberből  egyben kimutatható szinten  van jelen a  hatóanyag,  de korábban
magyar  vízmintákban  is  széles  körben  kimutatták,  holott  a  gyomirtónak  hosszú  távon  súlyos
egészségkárosító  hatásai  lehetnek.  A fentiek alapján kérem, tájékoztasson,  hogy mikor  kívánják
kivonni a forgalomból a 2,4-D hatóanyagú növényvédő szereket?


